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Postpensjonistene i Haugesundregionen 

Referat/Protokoll fra styremøte 
Dato/sted Haugesund 23.01.2025 

Til stede: 
• Øyvind Hegglund,  
• Irene Myklebust 
• Kjell Skorild 
• Liv D. Larsen 
• Asbjørn Eilerås Nilsen 
• Lars Ove Vestbø 

 
 

Forfall: 
• Anne Cecilie Førland 
• Lars Ove Vestbø 

Ikke møtt: 
• Per Einar Robertsen 

 

Sakliste for møtet 
1. Referat fra siste styremøtet.  
2. Aktuelle saker 
3. Årsmøtesaker 
4. Eventuelt 

 

Ad punkt 1 - Referat 
Kommentarer til referatet.  

Det ble bemerket at det skal utbetales honorar til redaktøren for 2024 i henhold til årsmøtevedtak.  

Vedtak: Det utbetales honorar til redaktør Irene Myklebust på lik linje med øvrige styremedlemmer.   

Ingen øvrige bemerkninger til referatet. 

 

Ad punkt 2- Aktuelle saker 
Leder gikk igjennom innkomne mailer. 

Påmeldinger via email til Englandsturen er oversendt til turkomiteén. 

Kommentar: I invitasjonen til Englandsturen er brosjyren utelatt i invitasjonen grunnet teknisk krøll. 
Brosjyren er nå sendt ut med en påminning om turen. 

Gikk igjennom uttalelse fra Postens Pensjonistforbund v/Landsstyret til Postutvalgets forslag «Bort 
med postbudet». Her fremheves «dørterskeltilbudet» som et positivt tiltak. Styret støtter forslaget.  

Leder leste opp et innlegg han har laget til Haugesunds avis på dette tema med fokus på denne 
saken på en god og opplysende måte.  
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Ad punkt 3- Årsmøtesaker 
Leder av valgkomiteen, Asbjørn E. Nilsen orienterte om arbeidet knyttet til valg og bekreftet at de 
har fått inn nye medlemmer til de ledige postene.  

Styret foreslår hvem som skal være med i valgkomiteen. Leder forespør Lars Stråtveit om han kan 
være dirigent på Årsmøtet. 

Årsrapporten sendes til leder for kopiering. Disse legges ut på bordene på Årsmøtet. 

Leder gikk gjennom punktene i innkallingen og rutinene for gjennomføring av møtet. 

Det ble avtalt å ta et kort styremøte før selve Årsmøte for å gå igjennom innkomne forslag.  

Etter selve Årsmøte går en over til vanlig medlemsmøte. 

Regnskapsfører gikk igjennom regnskapet og regnskapsbalansen post for post. Det har vært en god 
budsjett- og økonomistyring med et regnskap i balanse. Det ble satt opp nytt budsjettet for 2025.  

Årsmøtedokumenter ble signert av styremedlemmene.  

 

Ad punkt 3- Eventuelt 
Leder viste til foreløpige planer for neste år. Leder har avtalt med Brannvesenet om å komme på 
første medlemstreff etter årsmøte og orientere om «Brannsikkerhet i hjemmet». I tillegg planlegges 
en dagstur i vår i slutten av mai og en ny tur på høsten 

Lars Ove Vestbø har sagt ja på en forespørsel om å kåsere fra en reise han har vært på i Peru. 

Irene Myklebust vil også i år lage en quiz til et medlemstreff. 

Satser på julemøte i Haraldsvang 2. torsdag i desember. Leder sjekker om lokalene er tilgjengelige.  

Som en informasjon til medlemmene bør det legges ut bilder av det nye Styret på nettsiden eller i 
«Postpilen».  

Leder bestiller og tar med smørbrødene til Årsmøtet. Irene plukker opp en bestilt kake hos Haugli 
bakeri. 

 

 

Neste styremøte: 

13. februar i forbindelse med Årsmøte 

 

 

 


